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عضوکمیسیونعمرانمجلس:
مسکن مهر نباید متوقف شود

عضوکمیس�یونعمرانمجلسگفت:وقتیاقش�ار
کمدرآم�دمیتوانندباپساندازناچیزصاحبمس�کن
شوند،نتیجهمیگیریمکهمسکنمهرنبایدمتوقفشود.
علی اکبر آقایی مغانجوقی نماینده س��لماس در گفت وگو با 
خبرگزاری فارس در پاسخ این سؤال که آیا موافق ادامه مسکن 
مهر هس��تید، افزود: قیمت مسکن تابع عرضه و تقاضا است و 
نباید عرضه مس��کن کاهش یابد، بنابراین مجلس باید تلاش 

کند که عرضه مسکن  کاهش نیابد و مسکن مهر ادامه یابد.
عضو کمیسیون عمران مجلس بیان داشت: سؤال من این 
است که چرا باید مسکن مهر متوقف شود، وزیر راه و شهرسازی 
در زمان��ی که برای رأی اعتم��اد به مجلس آمد اعلام کرد که 

مسکن مهر را ادامه می دهد.
آقایی در پاس��خ به این س��ؤال که اگر در زمان رأی اعتماد 
وزیر راه و شهرسازی اعلام کرد که مسکن مهر را ادامه می دهم، 
حال چرا می گوید باید طرح متوقف ش��ود، اظهار داشت: این 
سؤال را من نباید جواب بدهم، بنابراین این موضوع را باید از 

وزیر راه و شهرسازی بپرسید.
وی گفت: کمیسیون عمران معتقد است که ساخت مسکن 
بی مشکل نیست، در حال حاضر نیز بیش از یک میلیون واحد 
مسکونی مهر نیمه تمام باقی مانده است، بنابراین اگر این افراد 
که برای مس��کن مهر پول پرداخت کرده اند، نتوانند واحدهای 

خود را تحویل بگیرند، شاهد عواقب جدی خواهیم بود.
نماینده مردم سلمان در مجلس شورای اسلامی در پاسخ به 
این سؤال که وزیر راه و شهرسازی معتقد است که واحدهای 
مس��کونی مهر در حال ساخت را تحویل می دهیم، اما مسکن 
مهر مثل سابق ثبت نام نخواهد داشت و این طرح متوقف خواهد 
شد گفت: این اظهارات وی حاکی از این است که تولید مسکن 
متوقف ش��ود، پس اگر تولید مس��کن متوقف شد، چه طرحی 

جایگزین آن خواهد شد.
وی ادامه داد: اگر طرحی جایگزین نش��ود، یعنی ما جلوی 
عرضه مس��کن را می گیریم، پس این تقاضای مسکن را چگونه 

جواب خواهیم داد.
آقایی در پاس��خ به این س��ؤال که آخوندی طرح صندوق 
پس انداز مس��کن را جایگزین طرح مس��کن مهر خواهد کرد، 
گفت: همزمان باید طرحی جایگزین طرح مس��کن مهر شود 
که س��رعت تولید مسکن را داشته باشد، بنابراین اگر وقفه ای 

در تولید مسکن ایجاد شد، تقاضا بدون پاسخ خواهد ماند.
وی ادامه داد: اما صندوق پس انداز مسکن نمی تواند سریع 
جواب دهد، چرا که همه اقشار کم درآمد دارای اندوخته مالی 
نیستند که بخواهند با سپرده گذاری صاحب وام و سپس توانایی 

برای خرید مسکن شوند.
مدیرعاملشرکتآبمنطقهایتهراناعلامکرد

کاهش بی سابقه ذخایر آبی 
سدهای تهران

مدیرعام�لش�رکتآبمنطق�هایته�رانکاهش
ذخایرآبیس�دهایتهراندر10سالاخیررابیسابقه

دانست.
خسرو ارتقایی در نشست خبری اظهار داشت: متاسفانه از 
ابتدای سال آبی جدید )مهرماه 92( تاکنون هیچ گونه بارشی 
در حوزه استان تهران ثبت نشده است، در حالی که در مدت 
مشابه سال گذشته که سال کم آبی نیز بود، حداقل 9 میلی متر 

بارش و در بلندمدت نیز 17 میلی متر ثبت شده است.
ارتقایی با اشاره به ادامه وضعیت کم آبی سال آبی گذشته در 
سال آبی جدید، تصریح کرد: این کم آبی ها در سال آبی جدید 
نیز ادامه یافته و بر ذخایر آبی س��دهای زیر پوشش تاثیرگذار 
بوده است. بر این اساس، هم اکنون در مخزن سدهای امیرکبیر 
115، لتیان 27، لار 45، ماملو 111 و طالقان نیز 153 میلیون 

متر مکعب آب  ذخیره شده است.
وی ادامه داد: با این احتساب اکنون 452 میلیون متر مکعب 
آب در مجموع ذخیره شده است که در مقایسه با 710 میلیون 
مترمکعب آب ذخیره شده در زمان مشابه پارسال، 260 میلیون 

متر مکعب کمتر است.
ارتقای��ی آغاز ی��ک دوره کم آب��ی را در س��ال آبی جدید 
نگران کننده دانست و گفت: البته روز )شنبه( سازمان هواشناسی 
کشور در شورای آب گزارشی مبنی بر بارندگی نرمال در پاییز 
و زمستان ارائه داد و پیش بینی کرد که طی 24 تا 48 ساعت 
آینده بارش ها در اس��تان تهران پس از شش ماه آغاز شود که 

امیدواریم حجم آن قابل ملاحظه باشد.
وی در ادامه سخنان خود با تاکید بر این که بر فرض نرمال 
بودن پاییز و زمستان کاهش ذخایر آبی سدها جبران نخواهد 
شد، خاطرنشان کرد: با توجه به عقب ماندگی که در ذخایر آبی 
سدها به واسطه خشکسالی و کم آبی در سال های اخیر وجود 
داشته است، جبران این کاهش به زودی محقق نخواهد شد.

ارتقایی همچنین خاطرنشان کرد: ذخایر سدهای پنج گانه 
در س��ال 91 به بیش از یک میلیارد متر مکعب هم رسید، اما 

در سال جاری این میزان بسیار کاهش یافته است.
ارتقایی همچنین با ارائه گزارشی از وضعیت آبی استان تهران 
در 10 سال اخیر، اظهار کرد: حجم سد امیرکبیر در کمترین 
مقدار خود در 10 س��ال گذشته 106 میلیون مترمکعب ثبت 
ش��ده و اکنون 115 میلیون متر مکعب آب دارد و نزدیک به 
کمترین مقدار ذخیره ش��ده در این دوره اس��ت. به گفته وی، 
س��د لتیان اکنون 27 میلیون متر مکعب آب دارد که در این 

دوره 10 ساله بی سابقه بوده است.
ارتقایی سپس به تمهیدات در نظر گرفته شده توسط شرکت 
آب منطقه ای تهران به عنوان تامین کننده آب و شرکت آب و 
فاضلاب استان تهران به عنوان توزیع کننده آب این استان برای 
سال جاری اشاره کرد و افزود: در نظر است تا با حفر 36 حلقه 
چاه آب ش��رب توسط شرکت آب و فاضلاب تهران در مناطق 
کم و حساس به ویژه شمال شرق و شرق تهران بخشی از نیاز 
آبی را تامین نماییم. باید توجه کرد که در جنوب و غرب تهران 
سفره آب مناسبی وجود دارد اما در شرق منابع آب زیرزمینی 

مناسبی وجود ندارد.
ارتقای��ی ادامه داد: همچنین قرار اس��ت، تا ش��رکت آب و 
فاضلاب مصارفی را که از حد نرمال بالاتر هستند و از آب خام 
اس��تفاده می کنند، را به حداقل رس��انده و در صورتی که نیاز 
آبی غیرش��رب دارند، از طریق پساب و چاه های آب با کیفیت 

پایین تامین نماید.
وی تشکیل تیم مشترک بین این دو شرکت آبی در استان 
تهران را از دیگر اقدامات انجام شده عنوان کرد و گفت: مقرر 
شده تا نهادهای دولتی و عمومی در صورت در اختیار داشتن 
چاه با کیفیت آب شرب آن را در اختیار شبکه توزیع قرار دهند 
و به جای آن پساب و یا آب چاه های کم کیفیت دریافت نمایند.
ارتقایی بر کاهش 20 درصدی مصرف آب توسط شهروندان 
تهران تاکید کرد و هشدار داد: این میزان باید توسط شهروندان 
مدیریت شود و از آب شرب برای مصارف خدماتی و یا مصارف 
غیرضروری همچون شست وش��و و آبیاری فضای سبز به هیچ 

عنوان استفاده نکنند.

روایت نقوی از جلسه کمیسیون امنیت ملی
 با وزیر اطلاعات

سخنگویکمیسیونامنیتملیوسیاستخارجی
مجلستاکیدکرد:وزیراطلاعاتدرکمیسیونامنیت
مل�یمجلساع�لامکردمس�یراس�تعلاماتازوزارت
اطلاعاتدربارهس�پردنمسئولیتهایکلاندرکشور

بهافرادکاملودقیقانجاممیشود.
سیدحسین نقوی نماینده مردم ورامین در مجلس شورای 
اسلامی در جمع خبرنگاران با اشاره به جلسه کمیسیون امنیت 
ملی و سیاست خارجی با وزیر اطلاعات گفت : پس از بررسی 
آخری��ن اخب��ار و گرامیداش��ت روز پدافند غیرعامل و تقدیر 
کمیس��یون از زحمات و تلاش نیروهای پرتلاش حوزه پدافند 
غیرعامل، کمیس��یون امنیت میزبان س��یدمحمود علوی وزیر 
اطلاعات  بود که به سؤالات آقایان یونس اسدی و حسینعلی 

شهریاری نمایندگان مشکین شهر، زاهدان پاسخ داد.
وی با اش��اره به سؤال یونس اسدی از وزیر اطلاعات درباره 
علت عدم رسیدگی این وزارتخانه به وضعیت نابسامان واحدهای 
متبوع،ابراز داشت : آقای علوی در پاسخ به این پرسش اعلام کرد 
ک��ه به علت کلی بودن و بدون مصداق بودن نمی دانیم کجای 

وزارت یا کدام واحدهای تابعه نابسامان است.
نقوی تصریح کرد: وزیر اطلاعات گفت که یکی از برنامه های 
اصلی این وزارتخانه بررسی افراط و تفریط ها و اصلاح آنان است، 
ای��ن اقدامات به ویژه انطباق اقدامات س��ازمان ها و واحدها با 
شرح وظایف قانونی آنها شروع شده و  اگر سازمان و واحدهای 
وزارتخانه دقیقاً در چارچوب شرح وظایف قانون باشد، به طور 

حتم افراط و تفریط ها و اشکالات مرتفع خواهد شد.
به گزارش فارس، وی با ذکر این نکته که س��ؤال کنندگان 
پس از اس��تماع پاسخ های وزیر اطلاعات، قانع شدند، به سؤال 
حسینعلی شهریاری از علوی اشاره کرد و گفت: آقای شهریاری 
پرس��ید »آیا در س��پردن مس��ئولیت های کلان در کش��ور از 
وزارت اطلاعات استعلام می شود؟« نماینده زاهدان با توضیح 
مصداق هایی، نسبت به عملکرد برخی مسئولان مرتبط با برخی 
جریانات مس��ئله دار، از جمله فتنه 88 معترض بوده و آنها را 
برخلاف مصالح و امنیت کشور دانست، از طرف دیگر وی مطرح 
کرد که رفت و آمدهای برخی مسئولان به برخی محافل و یا 
دیدار با برخی افراد به صلاح نیس��ت و این گونه موارد استعلام 
نمی ش��ود و ضرورت دارد که اس��تعلام شود و مصالح و امنیت 

نظام و کشور باید لحاظ شود.
فضاسازیمعاونسابقمدیرکلآژانس

ایران 2 هفته با تولید بمب اتمی 
فاصله دارد!

یکمقامپیش�ینآژان�سبینالمللیان�رژیاتمی
مدعیش�دکهای�راندربرنامههس�تهایاشاز»نقطه
بدونبازگش�ت«گذشتهاس�تومیتوانددرعرضدو
هفتهاورانیومکافیدرس�طحتسلیحاتیغنیکندوبا

آنبمببسازد.
اولی هاینونن که به مدت 27 س��ال و تا س��ال 2010 در 
آژانس بین المللی انرژی اتمی خدمت می کرد با تکرار اتهامات 
غرب مبنی بر نظامی بودن برنامه هس��ته ای ایران مدعی شد 
که سانتریفیوژهای پیشرفته ای که ایران اخیرا نصب آن ها را در 
تاسیس��ات غنی سازی اش آغاز کرده است به دولت ایران اجازه 
می دهد به س��رعت اورانیوم کافی در س��طح تسلیحاتی برای 

ساخت یک سلاح هسته ای تولید کند.
موسسه صلح و امنیت بین الملل اخیرا مدعی شده بود که 
ایران می تواند در عرض یک ماه به توانایی تولید سلاح هسته ای 
دس��ت یابد و هاینونن مدعی شد که این مدت می تواند کمتر 

از این باشد.
این مقام پیشین آژانس بین المللی انرژی اتمی مدعی شد: 
به عقیده من اگر تمهیدات ویژه ای اتخاذ شود این مدت زمان 

می تواند به دو هفته کاهش یابد.
هاینون��ن در ادام��ه ادعای��ش گفت: ای��ران در حال تولید 
س��انتریفیوژهای بیش��تر و نصب آنهاس��ت. در چند ماه اخیر 
س��رعت آن حدود 600 س��انتریفیوژ جدید در ماه بوده و این 
یعنی اگر ایران این روند را تا تابس��تان آینده ادامه دهد مدت 

زمان پیش بینی شده به یک سوم خواهد رسید.
به گزارش ایسنا این مقام پیشین آژانس بین المللی انرژی 
اتمی مدعی ش��د که ایران از بس��یاری جهات از »نقطه بدون 
بازگشت« گذش��ته است، ولی تهران به حدود یک سال دیگر 
نیاز دارد تا بخش های تس��لیحاتی و سیستم پرتاب لازم برای 

پرتاب یک سلاح هسته ای را به دست آورد.
گفتنی اس��ت چند روز پیش هم موسس��ه علوم و امنیت 
بین الملل مدعی ش��ده بود ایران می تواند ظرف یک ماه بمب 

اتمی بسازد.
خاطر نشان می شود؛ از سوابق اولی هاینونن ارائه اطلاعات 
هس��ته ای ایران به آمریکایی ها و صهیونیس��ت ها بوده و او در 
پوش��ش مقامی که در آژانس داشت با سرویس های اطلاعاتی 

آمریکا و اسرائیل همکاری می کرد.
مدیرعاملسازمانچایکشور:

10 درصد مطالبات چایکاران 
به زودی پرداخت می شود

مدیرعام�لس�ازمانچ�ایکش�وربااع�لامخرید
80هزارت�نچایگفت:10درص�دازمطالباتچایکاران

باقیماندهاست.
علی محرر دیروز در گفت وگو با خبرنگار فارس در رش��ت 
اظهار کرد: امس��ال از ابتدای خرید تاکنون 80 هزار تن برگ 

سبز از چایکاران خریداری شده است.
وی 40 درصد برگ سبز چای خریداری شده را درجه یک 

عنوان کرد و افزود: بقیه چای خریداری شده درجه 2 است.
محرر با بیان اینکه 9 هزار و 500 تن برگ س��بز چای به 
صورت آزاد از چایکاران خریداری ش��ده اس��ت، تصریح کرد: 
امس��ال کیفیت چای تولیدی نس��بت به س��ال های گذشته 

بی سابقه است.
رئیس سازمان چای کشور به تولید 20 هزار تن چای خشک 
در س��ال جاری اش��اره کرد و گفت: چای تولیدی به بازارهای 

مصرف عرضه شده است.
وی با اش��اره به اینکه 10 درص��د مطالبات چایکاران باقی 
مانده اس��ت، بیان کرد: مطالبات چای��کاران با تامین اعتبار از 

طریق سامانه خودپرداز پرداخت می شود.

درمکتب امام

خارج از دستور

مردم سلحشور ایران... به هیچ وجه ترس و بیم به خود راه ندهید، 
که مبارزات کوبنده تان نشان داده است که نمی دهید. متحد شوید که 

در سایه اتحاد، پیروزی تان بر ابرقدرت ها حتمی است.
آئینانقلاباسلامی-ص284

پیروزیبرابرقدرتها
حتمیاست

اعلامآمادگیظریف
برایحضوردرکمیسیون

س��خنگوی کمیسیون امنیت ملی مجلس 
از دع��وت این کمیس��یون از وزیر امور خارجه 
ب��رای حضور در یکی از جلس��ات هفته آینده 

کمیسیون خبر داد.
س��ید حس��ین نقوی حس��ینی سخنگوی 
کمیس��یون امنی��ت ملی و سیاس��ت خارجی 
مجلس شورای اسلامی با اشاره به زمان دقیق 
حضور وزیر امورخارجه در این کمیسیون، گفت: 
م��ا از آقای ظریف برای حضور در کمیس��یون 
دع��وت کرده ای��م، ام��ا زمان دقی��ق آن هنوز 

مشخص نیست.
وی افزود: قرار بود آقای ظریف یک ش��نبه 
گذشته در جلسه کمیس��یون حضور یابد، اما 
باتوجه به اینکه جلس��ه رأی اعتماد به 3 وزیر 
پیشنهادی تا عصر روز یک شنبه ادامه یافت و 
جلسه کمیسیون برگزار نشد، بنابراین دعوت از 
وی به زمان دیگری موکول شد و از دستورکار 

کمیسیون خارج نشده است.
س��خنگوی کمیسیون امنیت ملی مجلس 
ب��ا بیان اینکه آقای ظریف آمادگی اش را برای 
حضور در کمیسیون و پاسخ به برخی ابهامات 
نماین��دگان درباره مذاکرات هس��ته ای در ژنو 
اعلام کرده اس��ت، اظهارداش��ت: برنامه ریزی 
کرده ایم تا مج��ددا دعوت دیگری از وی برای 
حضور در یکی از جلسات هفته آینده کمیسیون 
داشته باشیم، اما زمان دقیق آن هنوز مشخص 

نیست.
نقوی حس��ینی در گفت وگو با تس��نیم به 
بازدید اعضای کمیسیون از تأسیسات هسته ای 

نطنز اشاره و خاطرنشان کرد: بازدید از تأسیسات 
هسته ای نطنز در دستورکار اعضای کمیسیون 
قرار دارد که در جلس��ات هفته آینده در مورد 

آن  تصمیم گیری می شود.
دولتمانعپخشبرنامه
جلسهرایاعتمادازسیما

نماین��ده مردم تهران در مجلس ش��ورای 
اسلامی اعلام کرد دولت از طریق هیئت رئیسه 
مانع پخش برنامه زنده رای اعتماد به وزرا شد.

بیژن نوباوه نماینده مردم تهران در مجلس 
و عضو کمیس��یون فرهنگی مجلس ش��ورای 
اس��لامی درباره اینکه در نهایت روش��ن ش��د 
دلیل عدم پخش مراسم رای اعتماد به وزرای 
پیش��نهادی از س��وی کدام قوه صورت گرفته 
اس��ت، گفت: صبح روز جلسه رای اعتماد صدا 
و سیما تجهیزات خود را برای پخش مستقیم 
جلسه رای اعتماد در مجلس مستقر کرده بود 
ام��ا بعد از مدتی این تجهیزات از صحن علنی 

مجلس برچیده شد.
وی درب��اره اینک��ه قائم مقام صدا و س��یما 
نیز این مس��ئله را به معاونت سیاسی سازمان 
صدا و سیما مربوط دانست، افزود:  حرف آقای 
دارابی درس��ت اس��ت و این مسئله به معاونت 
سیاس��ی سازمان صدا و سیما مرتبط می شود 
که آن  ها هم در این باره پاسخ داده اند.نماینده 
مردم ته��ران در مجلس در گفت وگو با فارس 
ادامه داد: دولت به هیئت رئیسه گفت تا مانع 
پخش جلسه رای اعتماد به وزرای پیشنهادی 
دول��ت در خص��وص وزارتخانه ه��ای ورزش و 
جوانان،عل��وم و تحقیقات فناوری و همچنین 

آموزش و پرورش شوند.

درجلسهعلنیدیروز

نوبخت:نمایندگانمحترمنامههاودرخواستهارا
برایبرنامهششمنگهدارند

مع�اونبرنامهریزیونظ�ارتراهبردی
رئیسجمهوردرجریاناصلاحبودجهسال
91درمجل�سضمنمخالفتباپیش�نهاد
حذفتبص�ره2اینلایحهاع�لامکرداگر
مجل�سای�نتبص�رهراتصوی�بنکند،ما
اعتباریب�رایتخصیصپروژههایعمرانی
نداریموبایدنمایندگانمجلسهرچهنامهو
درخواستدارندرابرایبرنامهششمتوسعه

وسالآیندهبگذارند.
در جلسه علنی روز سه شنبه مجلس شورای 
اسلامی که به ریاست حجت الاسلام محمدحسن 
ابوترابی فرد، نایب رئیس اول مجلس برگزار شد، 
نمایندگان وارد بررس��ی جزئی��ات لایحه اصلاح 

قانون بودجه سال 1392 کل کشور شدند. 
احمد توکلی نماینده مردم تهران در مجلس 
طی س��خنانی در موافقت با پیشنهاد حذف یک 
تبصره از لایحه مذکور گفت: مشکل ما تن ها پول 
نیس��ت، بلکه اقتصاد نفتی جزو مشکلات کشور 
است، چرا که اقتصاد نفتی برای دولت قدرت خرید 

جدید ایجاد می کند و این موضوع تورم زا است.
مقایسهایرانونروژ

وی تصریح کرد: کش��ور ن��روژ به عنوان یک 
کش��ور نفت خی��ز تجربه خوبی داش��ته و اکنون 
تمام درآمدهای نفتی خود را به صندوق می ریزد 
و کش��ور را با مالیات اداره می کن��د. ما هم باید 
مش��کل بودجه را با کاه��ش هزینه  ها و پرهیز از 

خرج تراشی حل کنیم.
در ادامه محمدباقر نوبخت معاون برنامه ریزی 
و نظارت راهبردی رئیس جمهور ضمن مخالفت با 
پیشنهاد حذف تبصره 2 لایحه مذکور و با اشاره به 
سخنان احمد توکلی که درآمدهای نفتی ایران را 
با کشور نروژ مقایسه کرده بود، گفت: شما دوستان 
چرا در سخنانتان ایران را با نروژ مقایسه می کنید 
در حالی که ایران در ش��رایط تحریم قرار دارد و 
ارزش ریالش پایین آمده است؟ بنابراین باید کاری 

کرد تا کشور را از تنگنا نجات دهیم.
دولتبودجهعمرانیندارد

مع��اون رئیس جمهور خطاب ب��ه نمایندگان 
تصریح کرد: اگر این تبصره را تصویب نکنید، ما 
اعتباری برای تخصیص پروژه های عمرانی نداریم. 
پس شما هم هرچه نامه و درخواست دارید برای 
برنامه ششم و سال آینده بگذارید، چرا که اکنون 

اعتباری برای توزیع وجود ندارد.
وکلای ملت در ادامه با پیشنهاد حذف تبصره 
م��اده واحده از لایحه اصلاح قانون بودجه س��ال 
جاری با 98 رای موافق، 96 رای مخالف، 10 رای 
ممتنع از مجموع 219 نماینده حاضر در صحن 

علنی مخالفت کردند.
انتقادازپمپاژناامیدیدولت

در ادامه مهرداد بذرپاش نماینده مردم تهران 
در مجلس در تذکری اظهار داشت: اخیراً توسط 
مقامات اجرایی سیاه نمایی هایی از شرایط کشور 
در حال اتفاق است که ما فکر نکنیم برای توجیه 
عملکرد ما خوب خواهد ش��د چ��را که ناامیدی 
گس��ترده ای را در داخل کش��ور رق��م می زند و 
دشمنان را امیدوار می کند و اینکه مدیران اجرایی 
با آمارهای نگران کننده، ناامیدی را پمپاژ کنند و 
بگویند دولت را با وضعیت بدی تحویل گرفته اند، 
شاید از منظر سیاسی کار خوبی باشد، اما در کلیّت 

برای کشور و حتی خود دولت خوب نیست.
محمدحس��ن ابوترابی ف��رد نایب رئی��س اول 
مجلس ش��ورای اس��لامی که ریاس��ت جلسه را 
به عهده داش��ت، در پاس��خ به بذرپاش گفت: در 

کش��ور با واقعیتی روبه رو هستیم که همه آن را 
می دانند و اینکه منابع درآمدی ما به دلیل تحریم 
کاهش پیدا کرده است و اگر با این زبان با مردم 
صحبت کنیم، همانند سال گذشته که با موفقیت 
همراه بود و نتیجه آن را در انتخابات 24 خرداد 

دیدیم، با اقتدار عبور خواهیم کرد.
وی زیرساخت های کشور را مناسب دانست و 
گفت: دشمنان می دانند حتی اگر منابع نفتی ما 
کاهش پی��دا کند، ما می توانیم منابع درآمدی و 
بودجه خود را از روش های دیگری جبران کنیم 
و در حال حاضر شرایط مطلوبی برای تغییر ریل 
داریم و می توانیم کش��ور را از وابس��تگی به نفت 

نجات دهیم و در ش��رایط فعلی تحریم  ها فرصت 
هستند.

نمایندگان در ادامه جلسه علنی روز گذشته 
پارلمان، بررسی لایحه اصلاح قانون بودجه سال 
1392 کل کشور را ادامه دادند و در نهایت تبصره 

2 ماده واحده این لایحه را به تصویب رساندند.
دولت در این تبصره پیش��نهاد داده بود تا به 
جای واریز 26 درصد سهم توسعه صندوق ملی، 
20 درصد از س��هم صندوق توسعه ملی را واریز 
کن��د و 6 درصد مابه التفاوت را نس��بت به پیش 
پرداخت تسهیلات خارجی فاینانس هزینه کند.

این تبصره پیشنهادی دولت مخالفت بسیاری 

از نمایندگان مجلس را در بر داش��ت و اکثر این 
نمایندگان سیاست های ابلاغی مقام معظم رهبری 
مبنی بر واریز 20 درصد از منابع حاصل از فروش 
نفت و گاز به صندوق توسعه ملی را دلیل مخالفت 

خود عنوان می کردند.
همچنین از آنجا که این پیشنهاد دولت با قانون 
برنامه پنجم توس��عه نی��ز مغایر بود واکنش های 

بسیاری از نمایندگان را در برداشت.
نمایندگان مجلس در این جلس��ه پیش��نهاد 
حذف این تبصره را مطرح کردند، اما با مخالفت 

وکلای ملت مواجه شد.
در نهایت هیئت رئیسه مجلس از نمایندگان 
خواست تا پیش��نهادات اصلاحی را مطرح کنند 
که در این میان پیش��نهاد جعفر قادری نماینده 
مردم شیراز در مجلس عنوان و به تصویب رسید.

جعفر قادری نماینده مردم شیراز در مجلس 
در پیش��نهادی برای اصلاح تبصره 2 پیشنهادی 
دولت در این لایحه اظهار داشت: ما در پیشنهاد 
خود مقرر کردیم صندوق توس��عه ملی 6 درصد 
از منابع س��ال 92 خ��ود را در بانک های دولتی 
سپرده گذاری کند تا دولت بتواند تا سقف 2 برابر 
این س��پرده گذاری را با تضمین خود تسهیلات 
دریافت ک��رده و این تس��هیلات را برای اجرای 
پروژه های تملک دارایی در اختیار بخش خصوصی 

قرار دهد.
در ادامه محمدباقر نوبخت معاون برنامه ریزی 
و نظارت راهب��ردی رئیس جمهور نیز به عنوان 
نماینده دولت پشت تریبون قرار گرفت و موافقت 

خود را با این پیشنهاد اعلام کرد .
وی در س��خنان خود تصریح ک��رد: در حال 
حاضر چین حاضر اس��ت تا 22 میلیارد دلار که 
نزد آنجا داریم، به صورت فاینانس به ما بازگرداند 
با این شرط که ما 7.5 درصد پیش پرداخت اولیه 
را بازگردانی��م. بنابراین ای��ن موضوع می تواند به 
بازگش��ت 22 میلیارد دلار پول به کش��ور کمک 
کن��د. همچنین یک��ی از دس��تور کارهای آقای 
لاریجانی در چین هم استفاده از منابع فاینانس 
خواهد ب��ود. بنابراین این موض��وع از این لحاظ 

بسیار اهمیت دارد.
در پایان نیز حجت الاسلام غلامرضا مصباحی 
مقدم رئیس کمیس��یون برنامه و بودجه مجلس 
ب��ه عنوان نماینده کمیس��یون با این پیش��نهاد 

موافقت کرد .
وکلای مل��ت ب��ا 144 رای مواف��ق، 36 رای 
مخال��ف و 5 رای ممتنع از مجموع 211 نماینده 
حاض��ر در صحن علنی به صندوق توس��عه ملی 
اج��ازه دادند تا حداکثر 6 درص��د از منابع وارده 
در س��ال 92 را به صورت س��پرده نزد بانک های 
دولتی داخلی پس انداز نماید و بانک سپرده پذیر 
نیز مکلف می ش��ود تا 2 برابر مبلغ سپرده گذاری 
ش��ده برای فاینان��س داخلی طرح ه��ای تملک 
دارایی های س��رمایه ای با تضمین دولت و خرید 
طرح ه��ای تملک دارایی با معرفی دولت و بخش 
خصوصی تسهیلات ارائه دهد.بر اساس این مصوبه 
مجلس، به صندوق توسعه ملی اجازه داده می شود 
تا حداکثر 6 درصد از منابع وارده در سال 92 را 
به صورت س��پرده نزد بانک ه��ای دولتی داخلی 

پس انداز نماید.
حجت الاسلام محمدحسن ابوترابی فرد نایب  
رئیس مجلس شورای اسلامی زنگ پایان جلسه 
روز س��ه شنبه مجلس را نواخت و اعلام کرد که 
نشست علنی بعدی وکلای ملت ساعت 8 صبح 

چهارشنبه )8 آبان( برگزار می شود.

حجتالاس�لاممحمودعلویبرتدوینسند
چشماندازوحرکتنرمافزاریجامعهاطلاعاتی

کشورتأکیدکرد.
حجت الاسلام والمسلمین سید محمود علوی در 
جلسه شورای هماهنگی اطلاعات که با حضور اعضای 
جامعه اطلاعاتی کشور برگزار شد، با اشاره به ضرورت 
مواجهه متناسب در قبال پدیده های اطلاعاتی اظهار 
داش��ت: برای مواجهه با پدیده ه��ای اطلاعاتی باید از 

شیوه های نوین و متفاوت از گذشته استفاده شود.
وی پویای��ی دس��تگاه های اطلاعاتی کش��ور را از 
ضروریات این دستگاه ها دانست و افزود: به این منظور 
تدوین س��ند چشم انداز بلند مدت جامعه اطلاعاتی با 

توجه به شرایط و تحولات جدید ضروری است.
همچنین در این جلسه اعضای شورای هماهنگی 
اطلاعات دیدگاه های خود در خصوص لزوم هماهنگی 
دس��تگاه های اطلاعاتی کش��ور را با هدف انس��جام و 
هم افزایی ارائه کردند. براساس قانون، شورای هماهنگی 
اطلاعات متش��کل از رؤس��ای س��ازمان ها و نهادهای 
اطلاعات��ی و رؤس��ای حفاظت و اطلاع��ات نیروهای 
مسلح با هدف هماهنگی و افزایش سطح تعامل میان 

دستگاه های اطلاعاتی کشور تشکیل شده است.
ریاست این شورا به عهده وزیر اطلاعات است و این 
نخس��تین جلسه شورای هماهنگی اطلاعات در دوره 
وزارت حجت الاسلام والمسلمین سید محمود علوی 

است که برگزار شد.

دبی�رکلاتحادیهانجمنهایاس�لامی
دانشآم�وزانهمهاقش�ارجامع�هبهویژه
دانشآموزانودانش�جویانرابهحضوردر
راهپیمایی13آبانبامش�تهایگرهکرده

علیهآمریکاواسرائیلفراخواند.
به گزارش خبرنگار کیهان حامد علامتی دیروز 
در جمع خبرنگاران روز 13 آبان را سرچشمه سه 
رویداد مهم و سرنوشت س��از در سه مقطع زمانی 
دانست و گفت: هرکدام از این رویدادها به تنهایی 
انقلابی در دل ها و اذهان جامعه انداخت و مردم را 
در استمرار مبارزه تا پیروزی کامل حق بر باطل 
مصمم کرد. وی مبارزه با اس��تبداد و استعمار را 
دو نماد مهم این روز دانس��ت و گفت: تقدیم 36 
هزار شهید از خانواده محترم و ارزشمند دانش آموز 
تاکید جدی اس��ت بر نقش بزرگ این قش��ر در 

پیروزی انقلاب و 8 سال دفاع مقدس.
علامت��ی با اش��اره به وقایع اخی��ر در عرصه 
سیاس��ی مبنی ب��ر رابطه با آمری��کا و مذاکرات 
1+5 درباره حق هس��ته ای کش��ورمان گفت: هر 
زم��ان ما مقاومت کردیم و در این گونه  برنامه ها 
عزتمندانه وارد ش��دیم همواره شاهد فرو ریختن 
قدرت پوش��الی استکبار به سردمداری آمریکای 
جنایت��کار بودیم. دبی��ر کل اتحادیه انجمن های 
اس��لامی دانش آموزان با اشاره به برنامه های این 
اتحادیه در یوم الله 13 آبان گفت: دانش آموزان نیز 
در این روز سهم و نقش خود را در راهپیمایی  های 
سراسر کشور در کنار نسل اول انقلاب ایفا خواهند 

کرد و در صفوف به هم فشرده و با مشت های گره 
کرده و س��ر دادن شعار استراتژیک انقلاب یعنی 
مرگ بر آمریکا و مرگ بر اس��رائیل چشم فتنه و 

فتنه گران را در خواهند آورد.
سانتریفیوژهارابهخیابانمیآوریم

علامتی تشکیل خیمه های معرفت را یکی از 
برنامه های روز 13 آبان دانس��ت و گفت: در این 
حلقه ها شعار ضد اس��تکباری مرگ بر آمریکا را 
توسط کارشناسان و جوانان مورد بررسی جدی 
قرار خواهیم داد. وی تاکید کرد: به منظور تاکید 
مج��دد ب��ر حقوق  حقه کش��ورمان در مس��ئله 
هس��ته ای دانش آموزان مبتکرمان ماکت هایی از 
س��انتریفیوژها )دستگاه های غنی سازی( را تهیه 
کرده اند و قرار اس��ت روز 13 آبان در مسیرهای 
راهپیمایی آن هار ا دست به دست کرده و به این 
وس��یله نظر نهایی ملت شریف کشورمان مبنی 
بر ادامه روند فعالیت هسته ای بدون کوچکترین 

توقفی به جهانیان ابلاغ خواهد شد. 
وی با تاکید بر اینکه نمایش��گاه های خیابانی 
از دیگ��ر برنامه های 13 آب��ان خواهد بود گفت: 
برگزارکنندگان و کارشناس��ان سیاس��ی در روز 
13 آبان  چه��ار کلید واژه از بیانات رهبر معظم 
انق��لاب با عناوین غیر قابل اعتماد بودن آمریکا، 
خود برتربینی و غیر منطقی بودن، عهدشکنی و در 
پنجه تصرف و اقتدار صهیونیست بودن را به عنوان 
محورهای اصلی سخنان خود برای دانش آموزان 

شفاف سازی خواهند کرد.

درجلسهشورایهماهنگیاطلاعاتمطرحشد

تأكیدوزیراطلاعات
برتدوینسندچشمانداز

جامعهاطلاعاتی

دبیرکلجبههمردمیاصلاحاتتاکیدکرد:
کارگزاراندرچندس�الاخیرخودرابهجبهه
اصلاحاتنزدیککردهولیایندلیلنمیشود
کهبخواهندب�رایاصلاحطلبانتعیینتکلیف

کنند.
حجت الاس��لام محمد زارع فومنی دبیرکل جبهه 
مردمی اصلاحات با انتقاد از مطرح شدن برخی نام ها از 

سوی کارگزاران به عنوان گزینه نهایی برای سرلیست 
مشترک اصلاح طلبان و کارگزاران در انتخابات مجلس 
دهم، اظهار داشت: احزاب دیگر لطف کنند و فقط برای 
خود تصمیم گیری نمایند. اصلاح طلبان نیز می توانند 
نامزده��ای مورد نظر خ��ود را برای انتخابات مجلس 

دهم معرفی کنند.
وی با اش��اره ب��ه فعالیت های حزب��ی کارگزاران 

خاطرنشان کرد: کارگزاران از ابتدا با افکار اصلاح طلبان 
همسو نبودند اما در چند سال اخیر خود را به جبهه 
اصلاحات نزدیک کردند ولی این دلیل نمی ش��ود که 

بخواهند برای اصلاح طلبان تعیین تکلیف کنند.
دبیرکل جبهه مردمی اصلاحات در پایان به حزب 
کارگزاران توصیه کرد که به دنبال پدرخواندگی حزبی 

نباشد.

دبیرکلجبههمردمیاصلاحات:

كارگزارانبهدنبالپدرخواندگیحزبینباشد

رئیسکمیتهمطالباتملیکمیس�یونامنیت
ملیازاخراجدیپلماتمستعربستانخبرداد.

»مهدی دواتگری« مسئول پیگیری پرونده دیپلمات 
مس��ت عربس��تان در تش��ریح این موضوع گفت: حسب 
پیگیری های وزارت امور خارجه و کمیسیون امنیت ملی 
و سیاست خارجی مجلس از جمله کمیته مطالبات ملی 
این کمیسیون حقوق خانواده اولیای دم مقتول که توسط 
دیپلمات مست عربستانی به قتل رسیده بود و همچنین 
دیه س��رباز حادثه دیده در این حادثه از س��وی سفارت 

عربستان سعودی به حساب دادگستری واریز شد.
 دواتگ��ری تصریح کرد: با تامین حقوق مس��لم اتباع 
ایران��ی وزارت امور خارجه با در نظر گرفتن این که اقدام 
دیپلمات عربس��تانی در حالی که مست بوده و به حالت 
مس��تی رانندگی می کرده اس��ت خلاف عرف و شئونات 
دیپلماتی��ک و موازین بین المللی بوده اس��ت از کش��ور 

اخراج شد.  
 رئیس کمیته مطالبات ملی کمیسیون امنیت ملی و 
سیاست خارجی مجلس تاکید کرد: هر چند حقوق اتباع 
ایرانی تامین ش��د و تضییع حقی صورت نگرفت لیکن با 
در نظر گرفتن این که دیپلمات ها مسئولیت دیپلماتیک 
دارند و دیپلمات عربس��تانی مست بوده و درحالت مست 
رانندگی کرده است از نظر حقوق دیپلماتیک و در راستای 
یک اقدام متقابل دولت عربس��تان مکلف است نسبت به 
اتهام شرب خمر و رانندگی حالت مستی رسیدگی کند و 

مراتب را به جمهوری اسلامی ایران اعلام کند.  
 مسئول پیگیری پرونده دیپلمات عربستانی در گفت 
وگو با باش��گاه خبرنگاران اظهار داشت: ممکن است این 
سوال مطرح شود چرا دولت عربستان به لحاظ این که ما 
احترام به مقررات و قوانین بین المللی داریم و از نظر موازین 
بین الملل��ی چون دیپلمات ها دارای مصونیت دیپلماتیک 
هس��تند مراجع قضایی نمی تواند رس��یدگی کند و ما در 
احترام به کنوانسیون های بین المللی چارچوب های قانونی 
را رعایت کردیم و نخواس��تیم خارج از حقوق بین المللی 
اقدام��ی را انج��ام دهیم اما همان طور ک��ه ما به وظیفه 
خودمان عمل کردیم متقابلا انتظار داریم دولت عربستان 
صرف نظراز تامین حقوق اتباع ایرانی اقدام غیرشرعی که 
انجام داده بود در شرب خمر به این اتهام رسیدگی کند 

و با این دیپلمات برخورد قاطع داشته باشد.  

رئیسکمیتهمطالباتملیکمیسیونامنیتملی:

دیپلماتمستعربستان
اخراجشد


